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Innkalling FAU-møte Rødtvet skole 

Møtedato Mandag 06.11.23, klokken 17-19 

Sted Møterom ved administrasjonen - Rødtvet skole  

Innkalling til FAU-representanter og vararepresentanter 2023/2024 for alle trinn 
 
 Skolens ledelse v/ rektor Mona Mohn 
 
Til stede: Mina Petersen (2. trinn), Gunnvor K. Hildre (4. trinn), Camilla S. Helsem (5. trinn), Håkon 
Fosse (vara 6. trinn), Mona Mohn (skoleledelsen) 
 

Saksliste 1. Godkjenne innkalling og referat   
Godkjent 

 
 
2. Orienteringer fra skolen  

- en tilbakemelding på språkkampanjen 

uke 42 og uke 10. Felles for hele bydelen (for første gang). Elevene har vært med på å 

utvikle dette. Uke 42 er kun for Rødtvet, uke 10 er felles. Dette jobbes ikke bare med 

under språkkampanjen, skolen jobber med det hele tiden, men man har ekstra fokus 

disse ukene. Temaønsker fra elevene: Kroppsspråk/gledesspredning. Elevrådet har 

ledet allmøte, noe som var en stor suksess. Stort fokus på sosiale medier. Mona lurer 

på om vi har merket noe hjemme: vi tar en runde rundt bordet. Vekslende erfaringer. 

Hvordan kan skole og hjem samarbeide godt på dette?  

- info om elevundersøkelsene som kommer: I fjor: Mer mobbing i skolen; men også en 

undersøkelse som har et komplisert språk, nyanser i formuleringer osv. Skolen jobber 

aktivt hele året for å jobbe med dette. Trivselsbarometer: jevnlige små undersøkelser i 

klasserommet som ikke er så kompliserte og avanserte som elevundersøkelsen, for å 

bidra til å gi et helhetlig bilde. Sosiogram for å avdekke elever som er mye 

alene/mangler nettverk.  

- info: ny konsulent på kontoret: Ragnhild Hassel Windæss 

- samarbeid med bydelen: Grorud-modellen. FAU på tvers. REST (rett etter skoletid) for 

5.-7.trinn.  

- Læringsbrett: Har fått på plass «Jamf», slik at skolen kan stenge nettsider osv. som ikke 

skal brukes. Skolen har tatt det i bruk, og det kommer snart ut informasjon om dette til 

foreldrene.  

- Verden med konflikt/krig: Samarbeid hjem/skole i forbindelse med konflikter og krig i 

skolen. Støtte TV-aksjonen? Velge en organisasjon i forbindelse med FN-dagen.  

 

3. Valg av representanter til Skolemiljøutvalget og Driftsstyret 

Line fortsetter i SMU, Mina Petersen som vara 

Lina forsetter i driftsstyret, Camilla S. Helsem som vara 

Morten Nyhus-Eriksen? Gunnvor sjekker om han fremdeles  

 

4. Årshjul 

Ved slutten av forrige skoleår utformet vi et årshjul (vedlagt epost med innkallingen). Vi tar 

en kikk på dette, og ser om det er noe vi ønsker å endre. Hvordan kan vi samarbeide med 

skolen i arbeidet med årshjulet?  

 

5. Åpen dag i Grorud Flerbrukshall 

FAU bydelen og Nærmiljøskolekoordinatene arrangerte åpen dag 26. september. Hvordan 

gikk det, og hvordan ser vi for oss et samarbeid med de andre FAU’ene i tiden fremover? 

Orientering fra Gunnvor om hvordan arrangementet gikk. Mange møtte opp, og vi fikk inn 

7000 kroner. Disse har vi valgt å gi til ungdomsklubbene i bydelen. Samarbeidet fortsetter, 

med fokus på språkkampanjen uke 10 og åpen dag neste høst.  
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6. Eventuelt 

- Fra 2. trinn: Språkkampanjen. Trinnet reagerer på navnet på kampanjen. Syns det er for 

«hardt» for de små elevene, og ekskluderende for de som ikke har en mor. Rektor 

Mona Mohn informerer om at dette er et felles prosjekt for skolene i bydelen, og at det 

er elevene som har valgt dette. Skolen har i tillegg valgt et eget slagord, som er «gode 

ord, skaper en bedre jord». Dersom vi ønsker å endre dette, må det via bydels-FAU.  

- Fra 2. trinn: informasjonsflyt i forbindelse med utbrudd av lus (etc.). Har man gode nok 

rutiner for å få ut informasjon raskt nok?  

- Fra ledelsen: Skolegudstjeneste: Skal dette fortsette som et alternativ? Skal man gå 

over til å bare ha samling på skolen? Hvor mange benytter seg av dette? FAU er 

skeptisk til forkynning i skoletiden (uavhengig av religion). Å besøke religiøse instanser i 

utdanningsøyemed er absolutt mulig, men å gå i kraft av å delta i et trosfellesskap 

mener vi er problematisk. Når vi ikke lenger har en statsreligion, bli det kanskje 

vanskelig å forsvare en slik praksis, særlig på en så flerkulturell skole. Det finnes mange 

juletradisjoner som ikke innebærer forkynning. Vi opplever heller ikke at 

fortellerstunden er et fullverdig alternativ, og at kristendommen blir favorisert i forhold 

til andre religioner. Samtidig anerkjenner vi at vi nå er få representanter til stede, som 

snakker på vegne av foreldrerådet. Er dette noe SMU også burde diskutere? 

 

7. Sette dato for neste møte 

Mandag 04.12.23 kl. 17-19 
 
  

  

 

 


